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Abstract (en)
[origin: US2016017779A1] An exhaust gas aftertreatment apparatus (1) for an internal combustion engine (12), in particular a stationary internal
combustion engine having at least one catalyst unit (3) for exhaust gases, which is arranged downstream of the internal combustion engine (12),
wherein exhaust gases from the internal combustion engine can be taken past the at least one catalyst unit (3) by way of a bypass conduit (4),
wherein the at least one catalyst unit (3) and the bypass conduit (4) are arranged in a common housing (2), wherein the housing (2) has at least two
separate feed conduits (11, 11′) for untreated exhaust gas and at least one outlet conduit (7, 8) for exhaust gas treated by the at least one catalyst
unit (3).

Abstract (de)
Abgasnachbehandlungseinrichtung (1) für eine Verbrennungskraftmaschine (12), insbesondere eine stationäre Verbrennungskraftmaschine
mit wenigstens einer, stromabwärts Verbrennungskraftmaschine (12) angeordneten Katalysatoreinheit (3) für Abgase, wobei über eine Bypass-
Leitung (4) Abgase von der Verbrennungskraftmaschine an der wenigstens einen Katalysatoreinheit (3) vorbeiführbar sind, wobei die wenigstens
eine Katalysatoreinheit (3) und die Bypass-Leitung (4) in einem gemeinsamen Gehäuse (2) angeordnet sind, wobei das Gehäuse (2) wenigstens
zwei separate Zuführleitungen (11, 11') für unbehandeltes Abgas und wenigstens eine Austrittsleitung (7, 8) für durch die wenigstens eine
Katalysatoreinheit (3) behandeltes Abgas aufweist.
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